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Geachte mevrouw Reinders, 

 

Namens de fractie VVD Almelo heeft u op 14 november 2023 schriftelijke vragen gesteld aan 

het college van burgemeester en wethouders met als onderwerp ‘vragen uit de samenleving 

over horeca’. Met deze brief beantwoordt het college deze vragen. 

 

1. Is het college bereid om weer werk te maken van het horeca convenant waar de 

Hofkampbewoners om vragen en waarom wel of niet? 

Antwoord: 

Op dit moment is op initiatief van het college een proces gaande waarbij de horeca van het 

Amaliaplein (en omgeving) samen met omwonenden in gesprek gaan om de horeca-

gerelateerde overlast te verminderen, zodat het woon- en leefklimaat wordt bevorderd, maar 

tegelijkertijd ook de gastvrijheid en het aantrekkelijke uitgaansklimaat in de binnenstad 

behouden blijft. Het college ziet op dit moment geen aanleiding om verder te gaan met het 

horecaconvenant. Het college ziet geen meerwaarde meer in het horecaconvenant zoals dat op 

tafel lag en waarin omwonenden van het Amaliaplein bovendien geen partij zouden zijn.  

 

 

2. Wat is de stand van zaken als het gaat om  

a. Het horecaplatform? En wat is de formele status van dit platform? 

b. Het terrassenbeleid? 

Antwoord: 

a. Het horecaplatform is een periodiek overleg waaraan de gemeente, een afvaardiging 

van de Almelose horecaondernemers, Koninklijke Horeca Nederland en de politie 

deelnemen. De gemeente zit het horecaplatform voor. In het horecaplatform worden 

diverse onderwerpen besproken die liggen op het snijvlak van regelgeving, veiligheid, 

leefbaarheid en gastvrijheid. Het horecaplatform heeft geen formele c.q. 

besluitvormende status. 

b. De terrassenvisie is nog in ontwikkeling. Het streven is om de terrassenvisie in het 

voorjaar van 2024 met uw raad te bespreken in een beeldvormend politiek beraad. 
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3. Wat betreft de petitie;  

a. Wat doet het college met deze petitie? 

b. Worden horeca-klanten ook betrokken bij de terrassenvisie? 

Antwoord: 

a. Het college heeft kennis genomen van de petitie. 

b. Nee. Horecaondernemers uiteraard wel. 

 

 

4. Door de transformatie van de binnenstad is er meer woon- en werkruimte gekomen. Ook in 

het coalitieakkoord staat: “De binnenstad wordt steeds meer een plaats voor ‘beleven’”.  

a. Hoe zorgt u voor een goede balans als het gaat om een bruisende binnenstad versus 

wonen en werken in de binnenstad? 

b. Kunt u aangeven of er meer klachten van overlast zijn gekomen sinds de transformatie 

in gang is gezet en er meer bewoning is van de binnenstad? 

c. Welke mogelijkheid ziet u om te faciliteren om binnenstadbewoners en 

horecaondernemers nader tot elkaar te brengen? 

Antwoord: 

a. De gemeente heeft het algemeen belang te dienen. In de besluitvorming wordt daarom 

steeds gezocht naar een goed evenwicht tussen de belangen van bewoners van de 

binnenstad, de belangen van horecaondernemers en horecabezoekers en de belangen 

van winkeliers en hun klanten. 

b. Met name de laatste anderhalf jaar zijn er meer horeca gerelateerde klachten binnen 

gekomen bij de gemeente. 

c. Zie beantwoording vraag 1. 

  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris,  de burgemeester, 

 

 

 

 

 


